
Współwłasność Boriniego zostanie odnowiona?
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Półtorej tygodnia pozostało klubom na polubowne załatwienie pomiędzy

sobą współwłasności poszczególnych graczy. W grę wchodzą wykupy

drugich połówek kart bądź odnowienie współwłasności. Jeśli nie dojdzie do

porozumienia, kluby będą zmuszone składać oferty w ciemno w tzw.

"kopertach".

 

Jednym z piłkarzy, który jest w połowie własnością Romy jest Fabio Borini.

Właścicielem drugiej części karty gracza jest Parma. Jak można wyczytać ze słów

głównego dyrektora Parmy, Pietro Leonardiego dla Radio Radio, w tym przypadku

powinno zakończyć się na odnowieniu współwłasności:

- Mamy wspólną ideę z Romą jeśli chodzi o Boriniego. Jest to pomysł odnowienia

współwłasności, który być może zrealizuje się, jeśli gracz odnajdzie się dobrze z

nowym trenerem. Nie mogę jednak składać obietnic, mamy dobre relacje z Romą,

wspólnie jesteśmy właścicielami gracza. Jeśli Roma myśli o odnowieniu, też możemy

o tym pomyśleć.
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